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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/2018 

z XLIV  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 25 maja 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy  

Mieszkaniec gminy Masłowice Pan Maciej Krawczyński 

 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

  

 

 

Porządek obrad: 

 

    1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
   2. Powołanie protokolanta obrad. 
   3. Przyjęcie porządku obrad. 
   4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
   5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 
   6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Masłowice na okręgi 
        wyborcze oraz ustalenia ich numerów, granic i liczby radnych wybieranych 
       w okręgu wyborczym. 
   7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia   
        zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach dla których organem 
        prowadzącym jest Gmina Masłowice na rok 2018. 
   8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
        zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych zatrudnionych 
        w szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest Gmina Masłowice. 
   9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
        gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Masłowice na lata 2018-2022. 
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 10. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Masłowicach za 2017r. 
 11. Podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 
       i odprowadzania ścieków. 
 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. 
 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
        na lata 2018-2023. 
 14. Interpelacje i wolne  wnioski. 
 15. Zakończenie obrad.                      

 

 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XLIV  Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XLIV  Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali przed sesją 

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag i wniosków. 

 

 Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

W wyniku głosowania przyjęto go jednomyślnie. 15 głosów – za.   

  

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.   

 

Protokół z XLIII Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie 

 tj. 15 głosów  – za.   

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował  jakie działania były podejmowane  
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w okresie międzysesyjnym.  Stwierdził, że dobiegają końca prace związane z adaptacją remizy 

OSP na świetlicę w Chełmie. Prowadzono drobny remont strażnicy OSP w Bartodziejach. 

Około połowy czerwca  rozpocznie prace firma, która wygrała przetarg na remont strażnicy OSP 

w Granicach. 

Systematycznie kolejnymi miejscowościami trwa wykaszanie traw, porządkowanie boisk, 

placów zabaw. W przyszłym tygodniu będziemy kontaktować się z osobami zgłoszonymi do 

instalacji fotowoltaiki aby zorientować się czy nadal podtrzymują swoje decyzje. 

W świetle przepisów fotowoltaika ma być na cele bytowe, u nas większość chętnych to rolnicy. 

Musimy wystąpić z taką samą ilością osób. W tym temacie wzorujemy się na gminach, gdzie 

mają przeprowadzone przetargi np. Gorzkowice, Brzeziny. 

Dwukrotnie odbył się przetarg na oczyszczalnię ścieków w Masłowicach i dwukrotnie został 

unieważniony ze względu na to, że wykonanie znacznie przekroczyło plan wykonania. 

Przedstawioną  przez Wójta Gminy informację radni przyjęli do akceptującej wiadomości. 

 

 Dukalski Krzysztof  - Radny RGm 

Stwierdził, że od 1 kwietnia zmieniły się przepisy dotyczące odszkodowań za szkody na polach 

wyrządzone  przez zwierzynę. Zapytał czy coś w tym temacie robi się na terenie gminy. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, że Nadleśnictwo robi spotkania z sołtysami. 

 

Pan Krawczyński uczestnik obrad zapytał czy jest pokrycie w środkach na inwestycję  

oczyszczalnia ścieków w Masłowicach. 

Wójt Gminy Pan Bogusław Gontkowski poinformował, że gmina ma zapewnione środki 

z Urzędu  Marszałkowskiego w kwocie 2 mln zł. Mamy także  zabezpieczone w budżecie środki 

własne do wysokości zadania. 

 

Punkt 6   
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Masłowice na okręgi  

wyborcze oraz ustalenia ich numerów, granic i liczby radnych wybieranych w okręgu 

wyborczym. 

  

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował, że zmiana uchwały polega na 

umieszczeniu w jej załączniku dodatkowej kolumny o liczbie radnych wybieranych w okręgu 

tj.1 radny w okręgu wyborczym.      

  

Radni nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym przyjęli  uchwałę  zmieniającą uchwałę w 

sprawie podziału Gminy Masłowice na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich numerów, granic 

i. liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym. Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

wstrzymał się od głosowania 1 radny. Uchwała Nr XLIV/207/2018 w załączeniu. 

   

Punkt 7 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Masłowice na rok 2018. 

 

Wójt Gminy poinformował, że uchwała taka była podejmowana wcześniej.  

Obecnie musimy przyjąć  uchwałę na 2018r. 

W uchwale mamy określoną maksymalną kwotę dofinansowania opłat za kształcenie 
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 w wysokości 50% poniesionych kosztów, nie więcej jednak niż 1.500, 00 zł na semestr 

dla jednego nauczyciela. Określone są także formy doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił pozytywną opinię  

Związku Nauczycielstwa Polskiego dotycząca wymienionej uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag w sprawie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach dla których organem prowadzącym jest gmina Masłowice na 2018r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie. 

15 głosów – za.    Uchwała Nr XLIV/208/2018 w załączeniu. 

    

Punkt 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

 zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych zatrudnionych 

 w szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest Gmina Masłowice. 

 

Wójt Gminy Pan Bogusław Gontkowski poinformował, że ustala się tygodniowy, obowiązkowy 

wymiar godzin  zajęć dla zatrudnionych w szkołach pedagogów, psychologów, logopedów i 

doradców zawodowych wynoszący 20 godzin w każdym przypadku. 

 

Stanisław Ziółkowski – Przew. Rady Gminy 

Przedstawił opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego w sprawie wymienionej uchwały. 

Jest to opinia pozytywna. 

 

Radni nie złożyli wniosków i uwag do uchwały. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów , doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest  

Gminy Masłowice i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie tj. 15 głosów za 

 

Pan Krawczyński wyraził zdziwienie, że na Sesji nie ma nauczycieli a  sprawa ich dotyczy. 

  

Punkt  9 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

   gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Masłowice na lata 2018-2022. 

 

 Wyjaśnień do tematu udzieliła zebranym Pani Bożena Piesiak – pracownik UG. 

Stwierdziła, że program opracowany jest na lata 2018 – 2022 i określa planowaną sprzedaż 

lokali mieszkalnych, zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżenia czynszu, sposób oraz  

zasady zarządzania lokalami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz  źródła 

finansowania gospodarki mieszkaniowej. 

 

Pan Wójt Gminy dodatkowo poinformował, gdzie gmina ma lokale mieszkalne. 

Pan Krawczyński zwrócił się z pytaniem kto korzysta z budynku za lecznicą w Przerębie, 

Pan Wójt w swojej wypowiedzi nic o tym nie wspomniał. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina przejęła od Skarbu Państwa działkę, na której usytuowany jest 

domek, nie jest to  jednak budynek mieszkalny.  

  

 Pan Stanisław Ziółkowski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Masłowice na lata 2018-2022. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych. 

Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych W załączeniu uchwała NR XLIV/210/2018 

 

Punkt 10 
Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Masłowicach za 2017r. 

 

Od tego punktu obrad w Sesji uczestniczy 13 radnych. Radni Dąbrowski P i Bartnik St. 

nieobecni usprawiedliwieni. 

 

Wanda Kołodziejczyk  - Skarbnik Gminy 

Przedstawiła bilans SPZOZ w Masłowicach za rok, 2017, rachunek zysków i strat za 2017r. 

Poinformowała, że jednostka wypracowała  zysk w kwocie 48703,62. Gdyby to był wynik 

ujemny gmina musiałaby pokryć koszty. 

 

Przedstawione sprawozdanie radni przyjęli do akceptującej wiadomości. 

Pan Krawczyński 

Zapytał co z opieką stomatologiczną w szkole i przedszkolu. 

Wójt gminy poinformował, że prowadzone były rozmowy i szukaliśmy stomatologa, nikt 

nie chciał do nas przyjść. Nie mamy rozwiązanego tego tematu tak jak temat rehabilitacji. 

Mamy informację, że istnieje możliwość skorzystania z usług dentobusu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Masłowicach za rok 2017. Przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XLIV/211/2018 w załączeniu. 

 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

  i odprowadzania ścieków. 

 

Zemsta Jerzy – prac.UG 

Wyjaśnił, że  w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków określony jest 

 minimalny poziom świadczonych usług, warunki i tryb zawierania umów z odbiorcami usług, 

sposób rozliczeń, warunki przyłączania do sieci, warunki techniczne określające możliwości 

dostępu do usług wodociągowo kanalizacyjnych, sposób załatwiania reklamacji. 

Projekt regulaminu musi być zatwierdzony przez organ regulacyjny. 

Gmina ma obowiązek dostarczania wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi. 

Jeżeli jest mowa o odprowadzaniu ścieków to dotyczy to tylko osiedla mieszkaniowego 

 w Chełmie 
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Pan Krawczyński 

Zwrócił się z pytaniem jak często robione są badania wody. 

Jacek Drąg – radny rady Gminy 

Zapytał, kto jest odpowiedzialny za hydranty na terenie gminy. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy, badania wody wykonywane są 

zgodnie z regulaminem Sanepidu. Poza sanepidem gmina we własnym zakresie przeprowadza 

badanie. Odnośnie hydrantów to nadzór ma konserwator wod.- kan. Należy stwierdzić, że  

na terenie gminy mamy dużą ilość hydrantów, które ostatnio wykonywane są z cienkiej blachy 

i łatwiej ulegają uszkodzeniu. 

 

Stanisław Ziółkowski – Przewodniczący Rady Gminy 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków. Przeprowadził głosowanie. Uchwała została przyjęta przez radnych  

jednomyślnie.za jej przyjęciem głosowało 13 radnych . 

Uchwała Nr XLIV/212/2018 w załączeniu. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. 

 

Wanda Kołodziejczyk – Skarbnik Gminy 

Przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2018r. 

Dokonuje się zmian w planie dochodów budżetowych oraz w planie wydatków budżetowych. 

Budżet po zmianach wynosi: dochody 20 312 730,17 zł. a wydatki budżetowe 25 567 784,17 zł. 

Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła kolejno w działach, rozdziałach i paragrafach 

wprowadzone zmiany. 

Radni nie zgłosili uwag dotyczących zmian w budżecie. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2018r. W wyniku przeprowadzonego głosowana uchwała została podjęta przy 12 głosach za 

i 1 wstrzymującym się. Uchwała Nr XLIV/213/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 13 
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

   na lata 2018-2023. 

 

Skarbnik Gminy Pani Wanda Kołodziejczyk przedstawiła proponowane zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2018-2023. Zmiany polegają na  dostosowaniu  dochodów 

bieżących i dochodów ogółem oraz wydatków bieżących, majątkowych i wydatków ogółem 

do podjętych zmian w budzenie wynikających z uchwał rady Gminy oraz zarządzeń  

Wójta Gminy według staniu na dzień 25 maja 2018r. Środki z tytułu dotacji na cele bieżące 

w  2018r. zostały zwiększone  do kwot wynikających z zawiadomień Wojewody Łódzkiego. 

Uruchomiono część nadwyżki budżetowej na zwiększenie wydatków inwestycyjnych. 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

Przedstawioną przez Przewodniczącego Rady Gminy uchwałę w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2018-2023 w wyniku głosowania przyjęto  przy 13 głosach za. 

Uchwała Nr XLIV/214/2018 w załączeniu 
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Punkt 14 
 Interpelacje i wolne wnioski. 

 

 Kołodziejczyk Dariusz – Radny RGm 

Wnioskował o dokończenie drogi polnej od Marianki do Kraszewic. 

Jacek Drąg – Radny Rady Gminy 

Poinformował o potrzebie wycięcia gałęzi, które zasłaniają widoczność w Korytnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada otrzymała wyrok w sprawie skargi 

na uchwałę Rady Gminy  w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Masłowice. 

Z  treścią wyroku można zapoznać się u pracownika obsługującego Radę. 

                

  

Punkt 15 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIV  Sesji Rady Gminy. 

   

 

        Protokolant: 

 

      Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


